
Referat fra Brugerrådsmøde 8. november 2022 

Til stede: Stig, Jan, Torben, Gertrud, Eva og Inger 

Afbud: Karen 

Mødeleder: Gertrud 

Dagsorden: 

1. Referat fra sidste møde 25. oktober 2022 

2. Info 

3. Evaluering af hjemmeside og facebookgruppe 

4. Evaluering af Åbent Hus 26. oktober 

5. Opvaskemaskine 

6. Næste møde 

7. Evt. 

Ad 1. 

Referatet godkendt 

Ad 2. 

Torben oplyser, Anne Stenbæk har godkendt, at Ældresagen har reserveret lokaler i 

foråret. Der vil muligvis komme et økonomisk mellemværende. 

Reservationer skal fremover altid være skriftligt – for eksempel via mail. De, der 

foretager reservationen skal gøres opmærksomme på, at der kan komme en 

eventuel betaling for lejemålet. 

Torben oplyser, at der er ønske om flere møder i Receptionen. Møderne kunne 

eventuelt være en fast dag, hver anden måned. Kunne eventuelt være onsdag 

eftermiddag. 

Torben meddeler, at der er lavet 2 mikrofonkasser, nemlig en til Cafeen og en til 

Store Klubrum. Det er vigtigt at vælge den rigtige kasse, for at mikrofonen virker. 

Den sidst oprettede samværsgruppe er ophørt. Deltagerne er enten udmeldt eller 

flyttet til andet hold. 

Inger har hængt en liste op på tavlen ved kontoret, hvor holdene skal anføre, 

hvornår de holder juleferie. 



Billederne, hvor elever har deltaget i udarbejdelsen, vil nu blive sendt videre, men 

kommer tilbage til Aktivitetshuset igen. 

Ad 3. 

62 personer er tilmeldt facebookgruppen. Ikke ret mange lægger opslag op – måske 

mangler der viden om, hvordan dette gøres. Der er et ønske om, at flere aktiviteter 

lægges op, så man kan se, hvad Aktivitetshuset står for. 

Der arbejdes videre med hjemmesiden, blandt andet skal der oprettes et galleri. 

Ad 4. 

Åbent hus den 26. oktober forløb meget positivt. De fremmødte virkede meget 

interesserede i, hvad der foregik i Huset. Der blev ytret ønske om hold til kortspil. 

Der vil blive lavet opslag om dette. Hulen vil eventuelt kunne benyttes hertil onsdag. 

Det vil kræve medlemskab af Huset. 

Der var ønske om et poolbord i fremtiden. Dette vil dog kræve mere plads. 

Ad 5. 

Der er indkøbt en ny opvaskemaskine, dog ikke en industrimaskine. Der er lavet et 

opslag til maskinen, som skal sættes på maskinen med magneter, når denne startes 

med teksten: I drift – må ikke åbnes.  Opvasken skal ske på program P 4 og varer ca. 

1 time. 

Ad 6. 

Næste møde den 22. november 2022 kl. 12.15 i Lille Klubrum. Mødeleder Stig. 

Ad 7. 

Brugerrådets julefrokost holdes den 6. december 2022 kl. 12.15 i Lille Klubrum. 

Aktivitetshuset lukker den 16. december 2022 og åbner igen den 2. januar 2023. 

Referent 

Inger 


